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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2018      § 100 - 114 
 

Tid: Tisdagen den 16 oktober 2018  kl. 17.30 – 17:34 

Plats: Stadshuset, Virvelvinden 

 

Justerat : 2018-10-18 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S) 

Vakant (MP) 

Vakant (V)   

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Yassine Kazi 

Tani miljösamordnare, Erik Odenlid nämndsekreterare, Marie Norrberg registrator 

Förhinder 
Joseph Zamani (S) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Andrea Irving (MP) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  
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§ 113 
Redovisning av på vilka grunder de nya båtavgifterna införts 2018 - 
Svar på skrivelse från Daniele Fava (L)                        
Dnr 02.03.02/590/2018 

 
BESLUT 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Det inkom en skrivelse till idrottsnämnden den 19 juni 2018 från Daniele Fava (L) med ett 

önskemål om redovisning av hur förvaltningen har räknat på avskrivningstiderna och på vilka 

grunder de nya båtavgifterna 2018 införts.  

 

Enligt policyn för Stockholms fritidbåtsliv, beslutad av kommunfullmäktige, ska avgifterna 

som debiteras de enskilda båtklubbarna spegla de faktiska kostnader som finns för drift, 

underhåll och investeringar. Befintliga hamnanläggningar har ett till många delar mycket 

eftersatt underhåll. Behovet av underhållsarbeten och reinvesteringar de kommande 10-åren 

uppskattas till cirka 187 mnkr vilket är den främsta orsaken till att avgiftsuttaget behövde 

justeras. 

 

Eftersom nuvarande modell baseras på att avgifterna ska täcka utgifterna så påverkar inte 

avskrivningstid avgifternas storlek. Det som i förlängningen påverkar avgiftsuttaget är faktisk 

livslängd, det vill säga hur länge en brygga håller innan en reinvestering krävs. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

   

 


